Maysoon A  . Abdul-Ridha
Baghdad
Cell: 07705335281
                                                  E-Mail:    maysoonkader2002@gmail.com   
Professional Summary:
University Nurse Professional with the experience of Nursing and Health Instructions for High Health Institute, Authoring and Supervising of Medical Researches. 
Degrees:
1. B.Sc. Nursing /College of Nursing / University of Baghdad 1986-1987.
2. M.Sc. Community Health Nursing/College of Nursing / University of Baghdad / 10th Session at 13/1/2009 according to the e.p/ 1010 at 25/2/2009. 
3. Ph.D. Community Health Nursing/College of Nursing / University of Baghdad / 8th Session at 19/1/2016 according to the e.p/ 829 at 6/3/2016. 

Institutions Worked in:
    1987  Nervous System Hospital and Al-Kadhmiya Teaching Hospital .
    1988 Al-Karammah Teaching Hospital .
     2006  Assistant Administrator at the Center of Training and Continuous Education in Al-Yarmook Teaching Hospital .                                                                                                                                         
     2009 Administrator at the Center of Training and Continuous Education in Al-Yarmook Teaching Hospital .  
     2010 Manager of the Center of Training and Continuous Education in Al-Yarmook Teaching Hospital .  
     2011 Instructor at Nursing High School of Al-Yarmook Teaching Hospital .  
     2012 Instructor at High Health Institute / Medical City Director.
     2016  Administrator of Obstetric and Midwifery Department at High Health Institute / Medical City Director.
2020-2022 manager of the Immunization Division and Health Promotion 
Division.
2023   -   Retired.
2025-2026 - Present  Rapporteur ,Nursing Department ,AL Rasheed College Appointed to oversee departmental coordination and administrative responsibilities

Conferences:
a. Contribution in the 4th National Conference for Nursing at Dr. Darb Al-Mossawy Hall / Medical City Director started from 4 to 5/5/2009.
b. Contribution in the Yearly Scientific Conference 108 which was set at the College of Nursing / University of Baghdad, during the period 18-19/9/2015. with the Assisting of  Medical City Director and the Nursing Colleges of both Universities of Karbala and Babylon, under the Slogan “ With Nursing we Contribute in the Future Building” .
c. Contribution in the Scientific Conference for Higher Educations of the College of Nursing / University of Baghdad, under the Slogan “ The Higher Educations and Scientific Researches are the Basis of Nursing towards Evolution and Flourishment”, During the Period 27-28/9/2016.
d. Contribution in the Scientific Conference of  Medical City Director 
12-13/12/2018.
Courses Contributed in:
a. Getting an Appreciation Certificate for passing “The Unsafe Abortion” Course which is set in 2006 by the Delivering Health Organization for Iraqi Family Organizing at the College of Nursing.
b. The Contribution in the Preparation  of  “Angelic Voice” Journal with an Appreciation  and Thankful Certificate according to 3694 at 24/4/2010.
c. A Contribution in the Nursing Scientific Committee for raising the Scientific level of the Nursing Team, with the Assisting of  the Nursing  Affairs Assistant in Al-Yarmook Teaching Hospital according to 1764 at 16/5/2010.
d.  A Contribution in the Teaching Methods Course at the College of Nursing which was started from 8  to 19/8/2010.
e. A Contribution in the Educational Rehabilitation and Arabic Language Courses at the University of Baghdad, started from 30/4/2017 to 11/5/2017.
f. Contribution in the Google Scholar Course which was started from 30/4/2017 to 11/5/2017.
g. Contribution in the Scientific Researches and Articles Course at The Iraqi Center of Cardiac Diseases, started from 1 to 5/4/2018. According to 1426 at 19/4/2018.
h. Contribution in The Communication Skills at the period started from 22 to 26/4/2018 at The National Center of Training and Human Development, according to 109 at 7/5/2018.
i. Contribution in The “ Discussion Decency and Medical Morals” Course, which was set at The Hall of High Health Institute for Health and Medical Cadre whom with an Advanced Degree according to 148 at 4/7/2018.
j. Contribution in Computer proficiency Course AL-Nahrain University , according to 10/9233 at 23/6/2011.
k. Contribution  Toeffl Course in AL-Mustansiriya University /College of Art  according to 2252 at 22/7/2009.
l. Contribution Health Education for Nursing in AL-Mustansiriya University/National Diabetes Center , according to 1781 at 12/12/2019.
m. Specialist Ph.D. Community Health Nursing, according to 183  at 8/1/2019.
n. Contribution in workshop  Kurdistan Region/Arbeel about Preparation the budget for the public health program   (7-9/12/ 2021).
o. Contribution in The Communication Skills at the period started from (9-13/10/2022) in AL-Rusafa health director.






Published Researches:
a. Pregnant Adolescents Health Protective Behaviors and Their Socioeconomics Status, at 31/5/2010.
b. Impact of Fall Prevention Program upon Elderly Behavior Related Knowledge at Governmental Elderly Care Homes in Baghdad City, at 14/9/2015.
c. Evaluation of the Elderly’s Environmental Practices Concerning Fall Prevention at Governmental Elderly Care Homes in Baghdad City, at 8/12/2015.

















السيرة  الذاتية والعلمية
الدكتورة اختصاص فلسفة تمريض صحة مجتمع 
ميسون عبد الرزاق عبد الرضا جاسم العباسي...  تلفون 07705335281 
E-Mail:    maysoonkader2002@gmail.com   
1- الشهادات:
أ- بكلوريوس تمريض /كلية التمريض /جامعة بغداد 1986-1987 . 
ب-  الماجستير تمريض صحة مجتمع / كلية التمريض /  جامعة بغداد / الجلسة العاشرة بتاريخ 13/1/2009 وحسب الامر الجامعي ذو العدد ء.ع/ 1010 في  25/2/ 2009.
ج- دكتوراه فلسفة تمريض صحة مجتمع / كلية التمريض /  جامعة بغداد / الجلسة الثامنه بتاريخ19/1/2016 وحسب الامر الجامعي ذو العدد ء.ع/  829في  6/3/ 2016.
2- المؤسسات التي تم العمل فيها
1987  مستشفى الجملة العصبية  ومستشفى الكاظمية التعليمي 
1988 مستشفى الكرامة التعليمي.
2006 معاون مدير مركز التدريب والتعليم المستمر في مستشفى اليرموك التعليمي.
2009 مدير مركز التدريب والتعليم المستمر في مستشفى اليرموك التعليمي.
2010 مسوؤل مركز التدريب والتعليم المستمر في مستشفى اليرموك التعليمي.
2011 تدريسية في اعدادية التمريض لمستشفى اليرموك التعليمي.
2012 تدريسية في معهد المهن الصحية العالي / دائرة مدينة الطب.
2016 مدير قسم القبالة والتوليد في معهد المهن الصحية العالي / دائرة مدينة الطب 
2021 مدير شعبة تعزيز الصحة وشعبة التحصين /قسم الصحة العامة / دائرة مدينة الطب.
2023  تعيين في كلية الرشيد الجامعة كتدريسي 
2023-منصب  مقرر قسم التمريض وتدريسي والى الان  عام 2026/ 2025
3- المؤتمرات
أ- المشاركة في المؤتمر الوطني الرابع للتمريض على قاعة الدكتور درب الموسوي/دائرة مدينة الطب من 4 الى 5/5/2009.
ب- المشاركة في المؤتمر العلمي السنوي 108 المنعقد في كلية التمريض/جامعة بغداد وبالتعاون مع دائرة مدينة الطب وجامعتي كربلاء وبابل/ كلية التمريض وتحت شعار"بالتمريض نساهم في بناء المستقبل" للفترة 18-19/9/2015.
ج-  المشاركة للمؤتمر العلمي للدراسات العليا لكلية التمريض/جامعة بغداد تحت شعار "الدراسات العليا والبحث العلمي اساس مهمة التمريض نحو التطور والنمو" للفترة 27-28/9/2016.
د- المشاركة للمؤتمر العلمي لدائرة مدينة الطب للفترة 12-13/12/2018.
4- الدورات التي تمت المشاركة فيها
أ- الحصول على شهادة تقديرية لاجتياز دورة الاجهاض الغير آمن التي اقامتها جمعية الصحة الانجابية لتنظيم الاسرة العراقية المقامة في كلية التمريض لسنة 2006.
ب- المشاركة في اعداد مجلة "صوت ملائكي" والحصول على كتاب شكر وتقدير حسب الكتاب المرقم 3694 في تاريخ 24/4/2010.
ج- المشاركة في اللجنة العلمية التمريضية لرفع المستوى العلمي للكادر التمريضي بالتعاون مع معاون شؤون التمريض في م. اليرموك وحسب الكتاب المرقم 1764 بتاريخ 16/5/2010.
د- المشاركة في دورة طرائق التدريس المقامة في كلية التمريض للفترة الممتدة 8-19/8/2011.
ه- المشاركة في دورتي التأهيل التربوي واللغة العربية للتدريسيين التي عقدت في جامعة بغداد للفترة 30/4/2017 – 11/5/2017.
و- المشاركة في دورة Google Scholar المنعقدة في  30/4/2017 لغاية 11/5/2017 .
ز- المشاركة في دورة بعنوان البحوث والمقالات العلمية بتاريخ 1-5/4/2018 المقامة في المركز العراقي لاملراض القلب وحسب الكتاب المرقم1426 بتاريخ 19/4/2018. 
ح- الاشتراك في دورة مهارة الاتصال للفترة 22-26/4/2018 المقامة في المركز الوطني للتدريب والتنمية البشرية, حسب الكتاب المرقم  109 بتالريخ 7/5/2018. 

ط- المشاركة في دورة "آداب الحوار والاخلاقيات الطبية" المقامة على قاعة معهد المهن الصحية العالي للملاكيات الطبية والصحية من حملة الشهادات العليا وحسب الكتاب المرقم   148في 4/7/2018.
ي- المشاركة في دورة IC3 في جامعة النهرين وحسب الكتاب ذي العدد 10/9233 في 23/6/2011 .
ك- المشاركة في دورة توفل في الجامعة المستنصرية /كلية الآداب وحسب الكتاب المرقم      2252بتأريخ 22/7/2009.
ل- المشاركة في دورة التثقيف الصحي للممرضين والممرضات المقامة في الجامعة المستنصرية/المركز الوطني لعلاج وبحوث السكري وحسب الكتاب  ذي العدد 1781 بتأريخ 12/12/2019 .
م- حاصلة على لقب اختصاص دكتوراه تمريض صحة مجتمع وحسب الكتاب الوزاري ذي العدد   15483 بتأريخ 19/12/2018.
5- البحوث المنشورة

	a- Pregnant Adolescents Health Protective Behaviors and Their Socioeconomic Status.
		31/5/2010
b- Impact of Fall Prevention Program upon Elderly Behavior Related Knowledge at Governmental Elderly Care Homes in Baghdad City
	               14/9/2015
c- Evaluation of the Elderly's Environment Practices Concerning
Fall prevention at Governmental Elderly Care Homes in Baghdad City          8/12/2015
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